
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság

2023. szeptember 6-i
NYILVÁNOS üléséről

Az  ülés  helye: Budaörsi  Polgármesteri  Hivatal  II.  emelet  nagyterem  (2040  Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak: Laczik Zoltán elnök,  Stift Nándor, Monostori-Kalovits Márk, Farkas Benedek,
dr. Czuczor Gergely képviselők és Spányik József, Papp Ilona Marian, Betlehem Csaba, dr.
Bereczki Krisztina külsős bizottsági tagok.

Igazoltan távol: Kisberk Balázs képviselő és Keller-Deák Kristóf, külsős bizottsági tag.

Jelen voltak továbbá  :
Polgármesteri  Hivatal  részéről: Vágó  Csaba  kabinetvezető,  Géczy-Gaál  Szilvia  kulturális
ügyintéző.
Skype-on:  Barta Gáborné pénzügyi irodavezető, Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető,
dr. Gróza Zsolt vagyongazdálkodási irodavezető 

Jegyzőkönyvvezető: dr. Sándor Anett.

Laczik Zoltán  elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottság ülésén.  Megállapította, hogy a Bizottság  10 tagja közül 8 tag jelen van,
határozatképes és az ülést 1415 órakor megnyitotta. 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek  felkérte  Monostori-Kalovits  Márk  képviselő  bizottsági  tagot,  aki
jelezte, hogy vállalja a feladatot. A Bizottság 8 egyhangú igen szavazattal támogatta, hogy
Monostori-Kalovits  Márk  képviselő  bizottsági  tag  legyen  a  mai  ülés  jegyzőkönyvének
aláírója.  

Laczik  Zoltán  elnök: Ismertette  a  meghívón  szereplő  napirendet.  Javasolja,  hogy  a
meghívó  szerint  11.)  Hauser  József  Városi  Közművelődési  Díj,  valamint  Testnevelési  és
Sport Díj adományozása – ZÁRT ülésen c. napirendet az ülés végén, zárt ülésen tárgyalják.
A Bizottság 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta a javaslatot.

Laczik Zoltán elnök: Miután egyéb észrevétel, javaslat nem érkezett, feltette szavazásra a
módosítással  együtt  a  napirendet,  melyet  a  Bizottság  8  egyhangú  igen  szavazattal
elfogadott. 

47/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása
Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport Bizottsága úgy dönt, hogy Monostori-Kalovits Márk képviselő bizottsági tagot választja
meg, a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B. Napirend:

NYILVÁNOS ülés:

I. Testületi Hatáskör: 

1



1.) Budaörs Város Önkormányzata 2023. I. féléves gazdálkodásáról szóló tájékoztató
2.) Budaörs belterület 4013 helyrajzi számú közterületének elnevezése
3.) Budaörs Város Önkormányzatának a helyi közművelődési tevékenység ellátásáról

szóló 67/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata
4.) Esélyegyenlőségi szószóló megválasztása
5.) Az 54/2023. (IV. 26.) ÖKT sz. határozat módosítása
6.) Budaörsi Latinovits Színház átcsoportosítási kérelme
7.) Német nemzetiségi nevelést folytató óvodák alapító okiratainak módosítása
8.) Illyés Gyula Gimnázium Alapítvány 2022. évi támogatásának elszámolása
9.) TV2040 eszközfejlesztése
10.) Budaörsi Csillagfürt  Óvoda pótelőirányzat iránti javaslata a felmentési idejét

töltő közalkalmazott járandóságának pénzügyi fedezetére
11.) Az állami fenntartású budaörsi  általános iskolák és a Budaörsi Illyés Gyula

Gimnázium, Szakgimnázium és Technikum Alapítványainak többlettámogatása

II. Bizottsági Hatáskör: 

12.) Illyés Gyula Gimnázium Alapítvány támogatása

ZÁRT ülés:

I. Testületi Hatáskör: 

13.) Hauser József Városi Közművelődési Díj, valamint Testnevelési és Sport Díj
adományozása – ZÁRT ülésen

Napirend előtti hozzászólás nem volt.

Napirendek tárgyalása:

I. Testületi hatáskör:

1.) Budaörs Város Önkormányzata 2023. I. féléves gazdálkodásáról szóló tájékoztató

Barta Gáborné irodavezető: Ismerteti az előterjesztést.

Laczik Zoltán elnök: Kérdezi, hogy vannak-e már arra utaló jelek, hogy a magyar gazdaság
általános recessziója kihatással van-e valamilyen formában a város bevételeire.

Barta Gáborné irodavezető:  Ha a magyar gazdaság vonatkozásában gondolkodnak úgy,
hogy ez az inflációs történet, akkor ez az önkormányzat bevételi oldalán az iparűzési adó
vonatkozásában jelenthetne visszaesést. Erről inkább az adóiroda vezetőt kellene kérdezni,
aki  részt  vesz  Skype-on  az  ülésen,  pontos  adatokat  ő  tudna  erről  mondani.  Az  látszik
biztosan a bevételi teljesítéssel kapcsolatban, hogy nagy valószínűséggel Budaörsön olyan
vállalkozások vannak, ahol a bevételek és az ehhez kapcsolódó adófizetési kötelezettség
tekintetében nem várható kiesés. Ezt tartalmazza a tájékoztató is, hogy a tervezett bevételek
nagy  valószínűséggel  teljesülni  fognak.  Az  előző  évhez  képest  jelentősebb  mértérű
adóbevételt terveztek, és ezt igazolja a féléves teljesítési adat is.

Dr. Czuczor Gergely megérkezett. A jelenlévő bizottsági tagok száma 9 fő.
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Laczik  Zoltán  elnök:  Köszöni  szépen,  kielégítő  volt  a  válasz.  Felteszi  szavazásra  az
előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  melyet  a  bizottság  8  igen  1  tartózkodás
szavazattal elfogadott. 

48/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Budaörs Város Önkormányzata 2023. I. féléves gazdálkodásáról szóló tájékoztató

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek  Budaörs  Város  Önkormányzat  2023.  I.  féléves
gazdálkodásáról szóló tájékoztató elfogadását az 1-37. mellékletek szerint.

2.) Budaörs belterület 4013 helyrajzi számú közterületének elnevezése

Laczik Zoltán elnök: Ismerteti az előterjesztést. 

dr.  Czuczor  Gergely  képviselő: Ha  jól  emlékszik  a  korábbi  ülésen  a  Franktanya  utcát
szavazták  meg utcanévként.  Kérdezi,  hogy az  oda  bejelentett  cégek ragaszkodnak-e  az
Akron névhez. Az Akron névnek utánanézett egyébként, az Amerikai Egyesült Államokban
van 8 város, ezen a néven. Nincs igazán kötődése se Magyarországhoz, se Budaörshöz,
ezért ő ragaszkodna a Franktanya utcanévhez. Ha az Akron utcanévnek ennek gazdasági
oka van, akkor nyitott a beszélgetésre, de nem érti az indokát.

Biro Gyula alpolgármester: Sok cég található  ebben az utcában,  akiknek a székhelyét
Akron utcaként jegyezték be a cégbíróságon és egyéb helyeken és ők kérelmezték, hogy
ezen ne változtassanak, mivel nagyon bonyolult  az átvezetés mindenhol.  Javasolja,  hogy
méltányolják a kérésüket.

Laczik Zoltán elnök:  Csatlakozik  alpolgármester által  elmondottakhoz,  hogy ha van egy
ilyen gazdaságilag megindokolt kérés, akkor méltányolják azt. 

Vágó Csaba kabinetvezető: A korábbi – Franktanya utca – javaslat a testületi ülésig nem
jutott el, mert számos cég jelezte, hogy nehéz helyzetbe hozta volna őket ez a döntés. Olyan
kompromisszumos  megoldást  javasolnak,  hogy  az  Akron  utca  elnevezés  legyen,  amit
számos nyilvántartásban Akron utcaként szerepel már.

dr. Czuczor Gergely képviselő:  Ha csak a cégbírósági papírokon kell változtatni, aminek
nem tudja, hogy milyen anyagi vonzata van, de ezt a cég ügyvédje vagy könyvelője elintézi.
Neki is módosítania kellett az elmúlt időszakban a lakcímét, ami nem okozott különösebb
problémát.  Ez  valóban tehertétel,  de  nem érti,  hogy ez  miért  olyan  nagy gond egy cég
számára. Meggyőzhető még mindig, de nem látja ennek az okát. Ha ez 10 millió Ft-ba kerül
cégenként, akkor ez valóban indokolt, de egyébként csak formai ok.

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető: Ebben  az  esetben  nem  csak  egy
lakcímváltozásról van szó, hanem egy cég esetében az összes fejléces papírját, az összes
bélyegzőjét, az összes gépjárművének a papírjait, a forgalmi engedélyeket, ezeken mind át
kell vezetni a változást. Nem egy dokumentumról van szó.

Vágó Csaba kabinetvezető: Úgy gondolja, hogy az önkormányzat megítélésének jót tesz,
ha senkit nem hoznak a döntéseikkel nehezebb helyzetbe, mint ahogy a döntés előtt volt.
Nem  feltétlenül  kell  ezt  pénzbe  átváltani.  Mindenkinek  nehézséget  okoz  egy  változást
átvezetni, hiába van ügyvédje vagy könyvelője. Arról meg, hogy a budaörsi lakosság egy
részét  sajnos  abban  kellett  belekényszeríteni,  hogy  lakcímet  kelljen  módosítani,  ez
alapvetően nincs így. Amikor legutóbb közterület elnevezésről volt szó, akkor pontosan azért
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nem mentek bele, mert a lakosokkal szerettek volna megállapodni. Ettől el is tekintettek, erre
van precedens, néha tudnak méltányosak lenni, még ha ez sem euróban, sem rubelben,
sem forintban nem fejezhető ki.

Laczik  Zoltán  elnök:  Felteszi  szavazásra  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,
melyet a bizottság 8 igen 1 tartózkodás szavazattal elfogadott. 

49/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Budaörs belterület 4013 helyrajzi számú közterületének elnevezése

Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy
1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Budaörs, belterület 4013 helyrajzi

számú közterületet Akron utcának nevezze el.
2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  kérje  fel  a  Polgármestert,  hogy

intézkedjen az utcanév tábláknak a határozat  hatálybalépését  követő 30 napon belül
történő elhelyezéséről.

3.) Budaörs Város Önkormányzatának a helyi közművelődési tevékenység ellátásáról
szóló 67/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata

Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.

Laczik  Zoltán  elnök:  Miután  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  felteszi  szavazásra  az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal
elfogadott. 

50/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Budaörs  Város  Önkormányzatának  a  helyi  közművelődési  tevékenység  ellátásáról
szóló 67/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata

Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  a  Kulturális  törvény  83/A.  §  (2)  bekezdésében  foglalt  előírásoknak
megfelelően  a  helyi  közművelődési  tevékenység  ellátásáról  szóló  67/2004.  (XII.  01.)
önkormányzati  rendeletet  felülvizsgálta.  A  felülvizsgálat  nem  tárt  fel  olyan  új  szakmai
tartalmat, amely szükségessé tette volna a Rendelet módosítását, ezért a Bizottság javasolja
a Képviselő-testületnek a Rendeletet ne módosítsa.

4.) Esélyegyenlőségi szószóló megválasztása

Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.

Laczik  Zoltán  elnök:  Miután  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  felteszi  szavazásra  az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal
elfogadott. 

51/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Esélyegyenlőségi szószóló megválasztása
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Budaörs Város Önkormányzat Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  újabb  három  évre  2026.  augusztus  1-ig
válassza meg Helyi Esélyegyenlőségi Szószólónak Nyikes Fatimét. 
5.) Az 54/2023. (IV. 26.) ÖKT sz. határozat módosítása

Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.

Laczik  Zoltán  elnök:  Miután  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  felteszi  szavazásra  az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal
elfogadott. 

52/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Az 54/2023. (IV. 26.) ÖKT sz. határozat módosítása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési  Ifjúsági  és
Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  az  54/2023.  (IV.  26.)  ÖKT  sz.
határozat 1. pontját az alábbiak szerint módosítsa:
„Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Budaörsi  Latinovits  Színház
intézményvezetői feladatainak ellátására 5 évre szóló (2023. július 1-jétől 2028. június 30-ig)
munkaviszonyt létesít Berzsenyi Ádám Györggyel”.

6.) Budaörsi Latinovits Színház átcsoportosítási kérelme

Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.

Laczik  Zoltán  elnök:  Miután  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  felteszi  szavazásra  az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal
elfogadott. 

53/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Budaörsi Latinovits Színház átcsoportosítási kérelme

Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Budaörsi  Latinovits  Színház
átcsoportosítási kérelmét az alábbiak szerint hagyja jóvá:

Budaörs  Város  Önkormányzat  2023.  évi  költségvetéséről  szóló  1/2023.  (II.24.)  sz.
önkormányzati rendelet

21. melléklet 
Kiadások/I.3.1.  Közüzemi  kiadások  sor
csökken
8.001 e Ft

21. melléklet 
Kiadások/I.3.4. Egyéb dologi kiadások sor nő
8.001 e Ft

7.) Német nemzetiségi nevelést folytató óvodák alapító okiratainak módosítása
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Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.

Laczik  Zoltán  elnök:  Miután  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  felteszi  szavazásra
sorrendben  I.-VIII.  sz.  határozati  javaslatokat,  melyet  a  bizottság  mindegyik  esetben  9
egyhangú igen szavazattal elfogadott. 
54/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Budaörsi Csicsergő Óvoda alapító okiratának módosítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Budaörsi  Csicsergő  Óvoda  alapító
okiratának módosítását - a melléklet szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

55/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Budaörsi Csicsergő Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratának elfogadása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budaörsi Csicsergő Óvoda egységes
szerkezetű alapító okiratát – a melléklet szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

56/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Budaörsi Csillagfürt Óvoda alapító okiratának módosítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Budaörsi  Csillagfürt  Óvoda  alapító
okiratának módosítását – a melléklet szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

57/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Budaörsi Csillagfürt Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratának elfogadása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budaörsi Csillagfürt Óvoda egységes
szerkezetű alapító okiratát – a melléklet szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

58/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Budaörsi Vackor Óvoda alapító okiratának módosítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Budaörsi  Vackor  Óvoda  alapító
okiratának módosítását – a melléklet szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

59/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Budaörsi Vackor Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratának elfogadása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Budaörsi  Vackor  Óvoda  egységes
szerkezetű alapító okiratát – a melléklet szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

60/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda alapító okiratának módosítása
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Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi
Óvoda alapító okiratának módosítását – a melléklet szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

61/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi  Óvoda  egységes  szerkezetű  alapító  okiratának
elfogadása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi
Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratát – a melléklet szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

8.) Illyés Gyula Gimnázium Alapítvány 2022. évi támogatásának elszámolása

Laczik  Zoltán  elnök:  Miután  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  felteszi  szavazásra  az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal
elfogadott. 

62/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Illyés Gyula Gimnázium Alapítvány 2022. évi támogatásának elszámolása

Budaörs Város Önkormányzata Képviselő-testületének Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  az  Illyés  Gyula  Gimnázium  Alapítvány  2022.  évi  önkormányzati
támogatásának elszámolását elfogadja. 

9.) TV2040 eszközfejlesztése

Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.

Laczik  Zoltán  elnök:  Miután  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  felteszi  szavazásra  az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal
elfogadott. 

63/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
TV2040 eszközfejlesztése

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési  Ifjúsági  és
Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  TV2040  eszközfejlesztését
támogassa.  Az  eszközbeszerzéshez  szükséges  18.000.000  Ft  forrást  a  Budaörs  Város
Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről szóló 1/2023. (II. 24.) önkormányzati rendelet, 3.
melléklet, I. Működési költségvetés kiadásai, 5. Egyéb működési célú kiadások, 5. Általános
tartalék keret terhére biztosítsa. Ezzel egyidejűleg a Budaörs Város Önkormányzat 2023. évi
költségvetésről  szóló  1/2023.  (II.  24.)  önkormányzati  rendelet  25.  mellékletében szereplő
Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház költségvetését az alábbiak szerint módosítsa:

Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház 25. melléklet eFt
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás sor nő 18 000
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Kiadások/II.1.3. Egyéb tárgyi eszközök beszerzése, létesítése sor nő                  18 000

10.) Budaörsi Csillagfürt Óvoda pótelőirányzat iránti javaslata a felmentési idejét töltő
közalkalmazott járandóságának pénzügyi fedezetére

Laczik  Zoltán  elnök:  Miután  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  felteszi  szavazásra  az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal
elfogadott. 

64/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Budaörsi  Csillagfürt  Óvoda  pótelőirányzat  iránti  javaslata  a  felmentési  idejét  töltő
közalkalmazott járandóságának pénzügyi fedezetére

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budaörs Város Önkormányzat 2023. évi
költségvetéséről  szóló  1/2023.  (II.24.)  önkormányzati  rendelet  3.  melléklet  Önkormányzat
tervezett kiadásai I. 5.5. Általános tartalék sor terhére a személyi juttatás kifizetése és azt
terhelő  járulék  érdekében  1  570  e  Ft  összegű  pótelőirányzatot  biztosítson  a  Budaörsi
Csillagfürt Óvoda 2023. évi költségvetésében az alábbiak szerint:

Budaörsi Csillagfürt Óvoda 30. melléklet e Ft
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás sor nő 1 570
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai sor nő 1 381
Kiadások/I.2.1. Szociális hozzájárulási adó sor nő 179
Kiadások/I.2.2. Egyéb munkaadót terhelő járulékok és adók sor
nő
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11.)  Az  állami  fenntartású  budaörsi  általános  iskolák  és  a  Budaörsi  Illyés  Gyula
Gimnázium, Szakgimnázium és Technikum Alapítványainak többlettámogatása

dr. Gróza Zsolt: Ismerteti az előterjesztést.

Vágó Csaba kabinetvezető: Számos egyeztetésen vannak túl a tankerülettel, melyet nehéz
eredményesnek nevezni. Bizonyos fajta kompromisszumokat sikerült találni. Ezzel együtt is
az a probléma, hogy az Illyés Gyula Gimnáziumban a tanuszoda mikor tud és mikor nem tud
kinyitni, mi kell hozzá, hogy kinyisson, mikor fog ez működni, ez a nyár közepéig sem volt
biztos. Most a minimális műszaki teendőket elvégzi a tankerület és meglátják mennyire fog
tudni ez tovább üzemelni a továbbiakban. Lényegében ez a kompromisszum, ami ígéretként
elhangzott.  Számos  olyan  tevékenység  zajlik  az  iskolákban,  ami  a  tanárok  pro  bono
tevékenysége, különböző szakkörök megtartása. Vagy nem tartják meg, mert a minimális
díjazást  sem kapják  meg cserébe,  bizonyos  fajta  túlórák  sincsenek  kifizetve  és  majd  a
státusztörvény alapján az a keret, amit nem kell majd kifizetni az államnak az növekedni fog.
Elég rossz a helyzet tanári oldalról az iskolákban. A másik oldalról számos olyan nehéz sorsú
gyerek jár az iskolákba, nem olyan mértékű, mint országosan, de jelentős a számuk, akik
egy osztálykirándulást sem tudnak megengedni maguknak. Amiket most felsorolt, azokat az
iskolai alapítványok próbálják meg korrigálni. Például kifizetik a tanuló helyett a tanulmányi,
illetve osztály kirándulás díját, egyes szakkörök megtartásáért tudják díjazni a tanárokat. Azt
szeretnék, hogy ennek a lehetősége szélesebb legyen. Jó ötletnek tartották azt, hogy azokat
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a  bérleti  díjakat,  amelyeket  az  önkormányzat,  mint  tulajdonos  bérleti  díjként  beszed  az
intézményt használóktól, azok folyanak be, de ezeket adják tovább az alapítványok számára,
mert jóval hasznosabban tudják felhasználni ezeket az összegeket. 
Laczik  Zoltán  elnök:  Miután  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  felteszi  szavazásra  az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal
elfogadott. 

65/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Az  állami  fenntartású  budaörsi  általános  iskolák  és  a  Budaörsi  Illyés  Gyula
Gimnázium, Szakgimnázium és Technikum Alapítványainak többlettámogatása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének  Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

1. Budaörs  Város  Önkormányzata  nyújtson  az  iskolák  pedagógiai  programjainak
szakmai  kiadásaihoz -  budaörsi  köznevelési  intézmények  saját  helyiségeinek
bérbeadásából  származó  2023.  évben  augusztus  hónapig  befolyt  nettó  bérleti
díjakkal  megegyező  összegű  többlettámogatást  az  állami  fenntartású  budaörsi
általános  iskolák  és  a  Budaörsi  Illyés  Gyula  Gimnázium,  Szakgimnázium  és
Technikum alapítványai részére az alábbi táblázat szerinti összegben:

intézmény/alapítvány támogatási
összeg

Budaörsi  1.  Számú
Általános  Iskola/
Gyermekeinkért  Közösen
Alapítvány

5 008 eFt

Bleyer  Jakab  Német
Nemzetiségi  Általános
Iskola/  Pro  Budaörs  3.
Iskola Alapítvány

3 679 eFt

Budaörsi  Herman  Ottó
Általános  Iskola/  Írisz
Alapítvány

6 622 eFt

Kesjár  Csaba  Általános
Iskola/  Budaörsi  Kesjár
Csaba  Iskoláért
Alapítvány

2 299 eFt

Budaörsi  Illyés  Gyula
Gimnázium,
Szakgimnázium  és
Technikum/Illyés  Gyula
Gimnázium Alapítvány

2 883 eFt

Mindösszesen: 20 491 eFt

2. az  1.  pontban meghatározott,  támogatás  fedezetét  úgy biztosítsa,  hogy Budaörs
Város  Önkormányzata  2023.  évi  költségvetéséről  szóló  1/2023.(II.24.)
önkormányzati rendelet (a továbbiakban: Költségvetés) 3. melléklet I.5.5. Általános
tartalék  sora  20.491  eFt-tal csökken,  egyidejűleg  a  12.  melléklet  52.
Államháztartáson  kívülre  pénzeszközátadás  pedagógiai  programokhoz
megnevezésű sor kerüljön megemelésre 20.491 eFt-tal.
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II. Bizottsági hatáskör:

12.) Illyés Gyula Gimnázium Alapítvány támogatása

Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.

Spányik József: Személyes érintettség okán kéri a szavazásból történő kizárását.

Laczik Zoltán elnök: Felteszi szavazásra az ügyrendi javaslatot, melyet a bizottság 8 igen
szavazattal elfogadott.

66/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Döntéshozatalból való kizárás

Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport  Bizottsága Spányik  József  külsős  bizottsági  tagot  érintettség  okán  a  „Illyés  Gyula
Gimnázium Alapítvány támogatása” tárgyú döntéshozatalból kizárja.

Laczik  Zoltán  elnök:  Miután  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  felteszi  szavazásra  az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 8 egyhangú igen szavazattal
elfogadott. 

67/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
Illyés Gyula Gimnázium Alapítvány támogatása

1.) Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága, úgy dönt, hogy  Budaörs Város Önkormányzat 2023. évi
költségvetéséről  szóló  1/2023.  (II.  24.)  önkormányzati  rendelet  12.  sz.  melléklet,
Önkormányzat kiadásai/Működési kiadások, 6. „Közoktatási,  Művelődési Ifjúsági és
Sport Bizottság kerete” terhére az előterjesztés mellékletekén csatolt fotón szereplő,
alábbiak  felsorol  festményeket  355.000  Ft  összegért  szerződés  keretében
megvásárolja az Illyés Gyula Gimnázium Alapítványától. 

1. Borbély Sára Anna – cím nélkül ( 3. tétel) 140 x 99 cm  - 62.000 Ft 
2. Sánta Kristóf – Hagyd hogy megtörténjen ( 9. tétel) 100x100 cm  - 110.000 Ft 
3. Ilyés Márta – Kubista házak alkonyatkor ( 90. tétel) 26 x23 cm – 85.000 Ft 
4. Hollai Krisztina – Macskás Madonna No.6. ( 110. tétel) 40 x 39 cm – 60.000 Ft.
5. Bús Beáta – Csúcspont ( 132. tétel) 60 x80 cm –  38.000 Ft

Az önkormányzat a megvásárolt festményt a Budaörsi Polgármesteri Hivatal épület
közösségi tereiben állítja ki. 

2.) Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság felkéri a polgármestert, hogy az
előirányzat  átvezetéséről  a  költségvetési  rendelet  soron  következő  módosítása  során
gondoskodjék.

3.) A Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottság  felkéri  a  polgármestert  a
szerződés aláírására. 
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Határidő: 2023. 09.30. (szerződés)  
Felelős: Polgármester
A végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet 
Laczik  Zoltán  elnök:  Tájékoztatja  a  megjelenteket,  hogy  zárt  ülés  következik,  kéri
mindazokat, akik a zárt ülésen nem vehetnek részt, hogy hagyják el a termet.
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. A zárt ülésen hozott határozat száma:

68/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

k.m.f.

Monostori-Kalovits Márk Laczik Zoltán
jegyzőkönyv-hitelesítő elnök
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	Laczik Zoltán elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén. Megállapította, hogy a Bizottság 10 tagja közül 8 tag jelen van, határozatképes és az ülést 1415 órakor megnyitotta.
	Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérte Monostori-Kalovits Márk képviselő bizottsági tagot, aki jelezte, hogy vállalja a feladatot. A Bizottság 8 egyhangú igen szavazattal támogatta, hogy Monostori-Kalovits Márk képviselő bizottsági tag legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója. 
	47/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
	Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

	B. Napirend:
	I. Testületi Hatáskör:
	II. Bizottsági Hatáskör:
	I. Testületi Hatáskör:
	I. Testületi hatáskör:
	1.) Budaörs Város Önkormányzata 2023. I. féléves gazdálkodásáról szóló tájékoztató
	Barta Gáborné irodavezető: Ismerteti az előterjesztést.
	Laczik Zoltán elnök: Kérdezi, hogy vannak-e már arra utaló jelek, hogy a magyar gazdaság általános recessziója kihatással van-e valamilyen formában a város bevételeire.
	Barta Gáborné irodavezető: Ha a magyar gazdaság vonatkozásában gondolkodnak úgy, hogy ez az inflációs történet, akkor ez az önkormányzat bevételi oldalán az iparűzési adó vonatkozásában jelenthetne visszaesést. Erről inkább az adóiroda vezetőt kellene kérdezni, aki részt vesz Skype-on az ülésen, pontos adatokat ő tudna erről mondani. Az látszik biztosan a bevételi teljesítéssel kapcsolatban, hogy nagy valószínűséggel Budaörsön olyan vállalkozások vannak, ahol a bevételek és az ehhez kapcsolódó adófizetési kötelezettség tekintetében nem várható kiesés. Ezt tartalmazza a tájékoztató is, hogy a tervezett bevételek nagy valószínűséggel teljesülni fognak. Az előző évhez képest jelentősebb mértérű adóbevételt terveztek, és ezt igazolja a féléves teljesítési adat is.
	Dr. Czuczor Gergely megérkezett. A jelenlévő bizottsági tagok száma 9 fő.
	Laczik Zoltán elnök: Köszöni szépen, kielégítő volt a válasz. Felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 8 igen 1 tartózkodás szavazattal elfogadott.
	48/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	Budaörs Város Önkormányzata 2023. I. féléves gazdálkodásáról szóló tájékoztató
	2.) Budaörs belterület 4013 helyrajzi számú közterületének elnevezése
	Laczik Zoltán elnök: Ismerteti az előterjesztést.
	dr. Czuczor Gergely képviselő: Ha jól emlékszik a korábbi ülésen a Franktanya utcát szavazták meg utcanévként. Kérdezi, hogy az oda bejelentett cégek ragaszkodnak-e az Akron névhez. Az Akron névnek utánanézett egyébként, az Amerikai Egyesült Államokban van 8 város, ezen a néven. Nincs igazán kötődése se Magyarországhoz, se Budaörshöz, ezért ő ragaszkodna a Franktanya utcanévhez. Ha az Akron utcanévnek ennek gazdasági oka van, akkor nyitott a beszélgetésre, de nem érti az indokát.
	Biro Gyula alpolgármester: Sok cég található ebben az utcában, akiknek a székhelyét Akron utcaként jegyezték be a cégbíróságon és egyéb helyeken és ők kérelmezték, hogy ezen ne változtassanak, mivel nagyon bonyolult az átvezetés mindenhol. Javasolja, hogy méltányolják a kérésüket.
	Laczik Zoltán elnök: Csatlakozik alpolgármester által elmondottakhoz, hogy ha van egy ilyen gazdaságilag megindokolt kérés, akkor méltányolják azt.
	Vágó Csaba kabinetvezető: A korábbi – Franktanya utca – javaslat a testületi ülésig nem jutott el, mert számos cég jelezte, hogy nehéz helyzetbe hozta volna őket ez a döntés. Olyan kompromisszumos megoldást javasolnak, hogy az Akron utca elnevezés legyen, amit számos nyilvántartásban Akron utcaként szerepel már.
	dr. Czuczor Gergely képviselő: Ha csak a cégbírósági papírokon kell változtatni, aminek nem tudja, hogy milyen anyagi vonzata van, de ezt a cég ügyvédje vagy könyvelője elintézi. Neki is módosítania kellett az elmúlt időszakban a lakcímét, ami nem okozott különösebb problémát. Ez valóban tehertétel, de nem érti, hogy ez miért olyan nagy gond egy cég számára. Meggyőzhető még mindig, de nem látja ennek az okát. Ha ez 10 millió Ft-ba kerül cégenként, akkor ez valóban indokolt, de egyébként csak formai ok.
	Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: Ebben az esetben nem csak egy lakcímváltozásról van szó, hanem egy cég esetében az összes fejléces papírját, az összes bélyegzőjét, az összes gépjárművének a papírjait, a forgalmi engedélyeket, ezeken mind át kell vezetni a változást. Nem egy dokumentumról van szó.
	Vágó Csaba kabinetvezető: Úgy gondolja, hogy az önkormányzat megítélésének jót tesz, ha senkit nem hoznak a döntéseikkel nehezebb helyzetbe, mint ahogy a döntés előtt volt. Nem feltétlenül kell ezt pénzbe átváltani. Mindenkinek nehézséget okoz egy változást átvezetni, hiába van ügyvédje vagy könyvelője. Arról meg, hogy a budaörsi lakosság egy részét sajnos abban kellett belekényszeríteni, hogy lakcímet kelljen módosítani, ez alapvetően nincs így. Amikor legutóbb közterület elnevezésről volt szó, akkor pontosan azért nem mentek bele, mert a lakosokkal szerettek volna megállapodni. Ettől el is tekintettek, erre van precedens, néha tudnak méltányosak lenni, még ha ez sem euróban, sem rubelben, sem forintban nem fejezhető ki.
	Laczik Zoltán elnök: Felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 8 igen 1 tartózkodás szavazattal elfogadott.
	49/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	3.) Budaörs Város Önkormányzatának a helyi közművelődési tevékenység ellátásáról szóló 67/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata
	Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.
	Laczik Zoltán elnök: Miután kérdés, észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	50/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	Budaörs Város Önkormányzatának a helyi közművelődési tevékenység ellátásáról szóló 67/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata
	4.) Esélyegyenlőségi szószóló megválasztása
	Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.
	Laczik Zoltán elnök: Miután kérdés, észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	51/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	Esélyegyenlőségi szószóló megválasztása
	5.) Az 54/2023. (IV. 26.) ÖKT sz. határozat módosítása
	Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.
	Laczik Zoltán elnök: Miután kérdés, észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	52/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	Az 54/2023. (IV. 26.) ÖKT sz. határozat módosítása
	6.) Budaörsi Latinovits Színház átcsoportosítási kérelme
	Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.
	Laczik Zoltán elnök: Miután kérdés, észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	53/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	Budaörsi Latinovits Színház átcsoportosítási kérelme
	7.) Német nemzetiségi nevelést folytató óvodák alapító okiratainak módosítása
	Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.
	Laczik Zoltán elnök: Miután kérdés, észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra sorrendben I.-VIII. sz. határozati javaslatokat, melyet a bizottság mindegyik esetben 9 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	54/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	Budaörsi Csicsergő Óvoda alapító okiratának módosítása
	55/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
	Budaörsi Csicsergő Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratának elfogadása
	56/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
	Budaörsi Csillagfürt Óvoda alapító okiratának módosítása
	57/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
	Budaörsi Csillagfürt Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratának elfogadása
	58/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
	Budaörsi Vackor Óvoda alapító okiratának módosítása
	59/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
	Budaörsi Vackor Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratának elfogadása
	60/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat
	Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda alapító okiratának módosítása
	61/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratának elfogadása
	8.) Illyés Gyula Gimnázium Alapítvány 2022. évi támogatásának elszámolása
	Laczik Zoltán elnök: Miután kérdés, észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	62/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	Illyés Gyula Gimnázium Alapítvány 2022. évi támogatásának elszámolása
	9.) TV2040 eszközfejlesztése
	Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.
	Laczik Zoltán elnök: Miután kérdés, észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	63/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	TV2040 eszközfejlesztése
	10.) Budaörsi Csillagfürt Óvoda pótelőirányzat iránti javaslata a felmentési idejét töltő közalkalmazott járandóságának pénzügyi fedezetére
	Laczik Zoltán elnök: Miután kérdés, észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	64/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	Budaörsi Csillagfürt Óvoda pótelőirányzat iránti javaslata a felmentési idejét töltő közalkalmazott járandóságának pénzügyi fedezetére
	11.) Az állami fenntartású budaörsi általános iskolák és a Budaörsi Illyés Gyula Gimnázium, Szakgimnázium és Technikum Alapítványainak többlettámogatása
	dr. Gróza Zsolt: Ismerteti az előterjesztést.
	Vágó Csaba kabinetvezető: Számos egyeztetésen vannak túl a tankerülettel, melyet nehéz eredményesnek nevezni. Bizonyos fajta kompromisszumokat sikerült találni. Ezzel együtt is az a probléma, hogy az Illyés Gyula Gimnáziumban a tanuszoda mikor tud és mikor nem tud kinyitni, mi kell hozzá, hogy kinyisson, mikor fog ez működni, ez a nyár közepéig sem volt biztos. Most a minimális műszaki teendőket elvégzi a tankerület és meglátják mennyire fog tudni ez tovább üzemelni a továbbiakban. Lényegében ez a kompromisszum, ami ígéretként elhangzott. Számos olyan tevékenység zajlik az iskolákban, ami a tanárok pro bono tevékenysége, különböző szakkörök megtartása. Vagy nem tartják meg, mert a minimális díjazást sem kapják meg cserébe, bizonyos fajta túlórák sincsenek kifizetve és majd a státusztörvény alapján az a keret, amit nem kell majd kifizetni az államnak az növekedni fog. Elég rossz a helyzet tanári oldalról az iskolákban. A másik oldalról számos olyan nehéz sorsú gyerek jár az iskolákba, nem olyan mértékű, mint országosan, de jelentős a számuk, akik egy osztálykirándulást sem tudnak megengedni maguknak. Amiket most felsorolt, azokat az iskolai alapítványok próbálják meg korrigálni. Például kifizetik a tanuló helyett a tanulmányi, illetve osztály kirándulás díját, egyes szakkörök megtartásáért tudják díjazni a tanárokat. Azt szeretnék, hogy ennek a lehetősége szélesebb legyen. Jó ötletnek tartották azt, hogy azokat a bérleti díjakat, amelyeket az önkormányzat, mint tulajdonos bérleti díjként beszed az intézményt használóktól, azok folyanak be, de ezeket adják tovább az alapítványok számára, mert jóval hasznosabban tudják felhasználni ezeket az összegeket.
	Laczik Zoltán elnök: Miután kérdés, észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	65/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	Az állami fenntartású budaörsi általános iskolák és a Budaörsi Illyés Gyula Gimnázium, Szakgimnázium és Technikum Alapítványainak többlettámogatása
	II. Bizottsági hatáskör:
	12.) Illyés Gyula Gimnázium Alapítvány támogatása
	Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.
	Spányik József: Személyes érintettség okán kéri a szavazásból történő kizárását.
	Laczik Zoltán elnök: Felteszi szavazásra az ügyrendi javaslatot, melyet a bizottság 8 igen szavazattal elfogadott.
	66/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága Spányik József külsős bizottsági tagot érintettség okán a „Illyés Gyula Gimnázium Alapítvány támogatása” tárgyú döntéshozatalból kizárja.
	Laczik Zoltán elnök: Miután kérdés, észrevétel nem érkezett, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a bizottság 8 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	67/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat

	Illyés Gyula Gimnázium Alapítvány támogatása
	Laczik Zoltán elnök: Tájékoztatja a megjelenteket, hogy zárt ülés következik, kéri mindazokat, akik a zárt ülésen nem vehetnek részt, hogy hagyják el a termet.
	A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. A zárt ülésen hozott határozat száma:
	68/2023. (IX.06.) KMISB sz. határozat


